
      

 Lægeforeningens Boliger  

 

 

Referat af Afdelingsbestyrelses møde tirsdag den 4. april 2023 kl. 18.00. 

Mødested: LB kælder Sionsgade 26 2100 København Ø 

 

Deltagere: 

Peter E Jørgensen Formand (afd. 1) 

Carsten Kjøller Næstformand (afd. 2) 

Jens Corfitzen Bestyrelsesmedlem (afd. 2) /afbud 

Bendt Pedersen Bestyrelsesmedlem (afd. 1) 

Thomas Begulic Bestyrelsesmedlem (afd. 1 ) / fraværende 

Alex Rasmussen Bestyrelsesmedlem (afd. 1 ) 

Mie Engelhardt Petersen Bestyrelsesmedlem (afd. 2 ) 

Erik Rolsted Bestyrelsessuppleant (afd. 1) 

Jette Jørgensen Bestyrelsessuppleant (afd. 2) 

Nicholas Bisp Nielsen Driftschef FA 09. (til orientering) / deltog ikke 

 

 

Dagsorden: 

1. Valg af ordstyrer og referent:  
Carsten Kjøller valgt som ordstyrer 
Susanne Vænggaard valgt som referent 

  

2. Godkendelse af referat fra den 21. februar 2023: 
Referatet enstemmigt godkendt 
  

3. Hundeskilt i ”Irmahaven” Punktet udsættes til 24. 04. 2023: 
Rettelse: der skulle stå ”udsat til d.4.4.23” 
Hundeskilt bliver stående, enstemmigt vedtaget 



 

 
4. Vaskerier i blok B, C, og D. Nyt betalings- og reservationssystem. Der afventes svar 

på om samme betalingssystem som i blok A & L kan etableres i De andre blokke. 
PB: 
Afventer svar fra ejendomskontoret 
 
 

5. Skal byttehjørnet fortsat bevares?: 
Byttehjørnet tømmes og slettes permanent som byttehjørne. Ejendomskontoret har 
ansvaret for at tømme. Briksystemet lukkes 
Enstemmigt vedtaget 
 
 

6. Beplantning SG 18 – 26. BP 
Orientering om ny beplantning og hegn 
 
 

7. Eventuelt 
# Vedr. Køkkenudvalget: eksisterer det stadig? Officielt er det i gang og det 
opfordres til at holde et møde. Alex Rasmussen har ansvaret for at indkalde til 
møde 
 
# Østerbrogade 190 er afsluttet 
 
# Det grønne udvalg. Hvad skal der ske med ”graven” fremover?  
Ejendomskontoret søger for at lægge grønt afklip mv på storskraldspladsen  
 
# Hvordan kommer vi videre med problematikkerne vedr. affaldscontainere?  
Irmaskuret bibeholdes, men afventer ibrugtagning. Det er besluttet, at 
ejendomskontoret kontakter et privat firma vedr. affaldscontainere   
 
# Modtaget forslag fra FA09 vedr. Indkaldelse til afdelingsmøde. Bestyrelsen vil selv 
stå for det 

 

Mødet sluttede kl. 19.15 

Referent Susanne Vænggaard 

 

 


